
Eskil Erlandsson smyglanserar gårdsförsäljning av sprit   

I dag startar Centerpartiet en tillfällig gårdsförsäljning i Almedalen. Jordbruksminister Eskil 
Erlandsson (C) vill att svenska vingårdar ska kunna bli filialer till Systembolaget. Det skapar 
fler jobb på landsbygden samtidigt som alkoholmonopolet värnas menar han. I Finland tillåts 
gårdsförsäljning av alkohol samtidigt som man har ett alkoholmonopol. Det borde också vara 
möjligt i Sverige tror Eskil Erlandsson.  

– Det här blir ett sätt att bevara det som jag är angelägen om, och som Centerpartiet är 
angeläget om, nämligen att Systembolagsmonopolet består. Det är viktigt ur 
folkhälsosynpunkt, säger Eskil Erlandsson. 
Gårdsförsäljning av livsmedel sker redan idag vid omkring 700 svenska gårdar och de gårdar 
som producerar öl och vin vill också ha möjlighet att sälja sina produkter direkt på gården 
utan att gå via Systembolaget. 
– Centerpartiet vill skapa fler jobb i hela Sverige, inte minst på landsbygden. Kombinationen 
mat, dryck och turism har en utvecklingspotential som vi vill bejaka, säger Eskil Erlandsson. 

Toni kommentar: 
Det är rätt märkligt, uppenbarligen saknas varje uns av egna idéer, det är att kopiera 
vad andra gör, samma sak med lanseringen av svensk mat, bara patetiskt! 
Almedalen har blivit ett eldorado för Ankdammens nomenklatura, kostar skjortan för 
skattebetalarna som håller igång ”inne” gänget som träffas ständigt i alla möjliga och 
omöjliga sammanhang. 
Visst kan det vara trevligt att ha en plats där man kan övertrumfa varandra med utspel 
och löften där media gänget lansera allt i sommartorkan, då känns Almedalen 
välkommen, men till vilket pris? 
 


